

MUNICIPAL

BULLETIN

MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN

CITY HALL

MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARRAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL

HOTEL DE VILLE

MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 12 août, 1913, a. m.

En l'absence de Son Honneur le Maire, Monsieur le Commissaire Lachapelle est nommé président; MM. Ainey et Dupuis.

1.—(15286) Soumis le rapport du Président du Bureau des Estimateurs, sur l'offre de M. Rainville de vendre à la Cité un certain terrain situé dans le quartier Laurier.

Après conférence avec le Président du Bureau des Estimateurs, le Bureau en arrive à la conclusion qu'il n'est pas opportun d'accepter ladite offre au prix demandé, soit \$5.50 le pied, et qu'en conséquence, M. Rainville doit considérer comme non avenue la lettre qui lui a été adressée, et dans laquelle il était dit que le Bureau recommanderait au Conseil l'acceptation de son offre.

2.—Soumise une réquisition, No. 13, du Surintendant des Impressions et de la Papeterie, pour travaux d'impressions et effets de papeterie.

Approuvée.

3.—Soumis un jugement de la Cour Supérieure, en date du 25 avril 1911, in re "The Ross Realty Company" vs Ville de Notre-Dame de Grâces et la Cité de Montréal, condamnant la Ville à payer une somme de \$60,638.80 pour l'avenue Church, Monklands, l'avenue des Pins, l'avenue des Cèdres et l'avenue Maple, et ordonnant à la Ville en outre de signer l'acte de vente qui devait lui être soumis par ladite compagnie.

Soumis également un acte de vente de la "Ross Realty Company, Limited" à la Cité de Montréal, et un acte de correction entre ladite compagnie et ladite Cité.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité soient priés de signer lesdits actes.

4.—(14652) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet du permis accordé à M. A. Gravel, de maintenir une soute à charbon au-dessous du trottoir, coin des

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 12th August, 1913, a. m.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Lachapelle was called to the chair; Messrs Ainey and Dupuis.

1.—(15286) Submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors anent an offer from Mr. Rainville to sell to the City a certain lot of land in Laurier Ward.

After conferring with the Chairman of the Board of Assessors, the Board came to the conclusion that it would not be advisable to accept the said offer at the price asked for, i. e., \$5.50 per foot, and that, in consequence, Mr. Rainville should consider null and void the contents of a letter sent to him, which stated that the Board would recommend to Council that his offer be accepted.

2.—Submitted, requisition No. 13 from the Superintendent of the Printing and Stationery Department, for printing and stationery.

Approved.

3.—Submitted a judgment of the Superior Court, dated the 25th April, 1911, in re: The Ross Realty Company vs Town of Notre-Dame de Grâces and the City of Montreal, condemning the City to pay the sum of \$60,638.80 for Church Avenue, Monklands, Pine, Cedar and Maple avenues, and ordering the City, further, to sign a deed of sale to be submitted by the said company.

Submitted, also, a deed of sale from the "Ross Realty Company, Limited," to the City of Montreal, and a deed of correction between the said Company and the said City.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that His Worship the Mayor and the City Clerk be requested to sign the said deeds.

4.—(14652) Submitted a report from the Law Department anent the permit granted to Mr. A. Gravel, to maintain a coal-store under the sidewalk, corner Marianne and